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Z Á P I S N I C A 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva , ktoré sa konalo 23.09.2019 

Počet poslancov : 9 

Prítomní: 8 

Ospravedlnená: Pharm. Dr. Elena Šurláková  

Starosta obce: Mgr. Peter Švaral 

Hlavná kontrolórka: Natália Topolčányová  

Pracovníci obecného úradu podľa prezenčnej listiny 

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu, návrhovej,  komisie a  overovateľov zápisnice 
2. Správa o rokovaní komisií OZ  
3. Informácia o vzdaní sa mandátu poslankyne – Mgr. Ivana Kočišová 
4. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Základnej školy v Rohožníku v 

školskom roku 2018/2019  
5. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Materskej školy v Rohožníku v 

školskom roku 2018/2019  
6. Správa o činnosti Zariadenia sociálnych služieb Rohožník 

7. Návrh VZN o zbere, preprave a zneškodňovaní komunálneho odpadu a drobného stavebného odpadu na 
území obce Rohožník 

8. Informácia o hospodárení obce k 31.08.2019 

9. Prijatie návratných finančných zdrojov od spoločnosti SLSP a.s. a PRIMA banka a.s 

10. Založenie obecnej obchodnej spoločnosti 

11. Zmeny a doplnky územného plánu č. 2  

12. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre realizáciu projektu „Centrál park“ 

13. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti 

14. Rôzne 
15. Interpelácie poslancov 
16. Diskusia 
17. Záver  

 

K bodu programu č. 1 

Zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Peter Švaral. Po privítaní poslancov a ostatných 

prítomných predložil na schválenie program riadneho rokovania, ktorý navrhol upraviť, tak že vypúšťa bod č. 6 

Správu o činnosti Zariadenia sociálnych služieb Rohožník pre zdravotné dôvody riaditeľky Mgr. Moniky 

Czelingerovej a vymeniť body 2. a  3. Ako zapisovateľka bola určená p. Alena Karšayová, overovatelia - Mgr. 

Barbora Micháleková Richveisová PhD., Mgr. Mária Matiko Štarková, návrhová komisia - Bc. Juraj Abrahám, p. 

Vladimír Báchor, p. Roman Havelka.  

OZ schválilo návrh na určenie zapisovateľa – Alena Karšayová, overovateľov zápisnice – Mgr. Barbora 
Micháleková Richveisová PhD., Mgr. Mária Matiko Štarková, zloženie návrhovej komisie – Bc. Juraj Abrahám, p. 
Vladimír Báchor, p. Roman Havelka a program rokovania – uznesenie   39/2019   
 za: 7,  zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- PharmDr. Elena Šurláková. 
 

K bodu programu č. 2  

Starosta informoval o písomnom doručení žiadosti Mgr. Ivany Kočišovej zo dňa 20. 8. 2019 o ukončení mandátu 

poslankyne obecného zastupiteľstva.  Ako ďalšia zvolená v poradí Mgr. Barbora Micháleková Richveisová PhD. 

bola oslovená a prijala post poslankyne obecného zastupiteľstva. Do rúk starostu obce Mgr. Petra Švarala zložila 
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zákonom predpísaný sľub, ktorý potvrdila svojím podpisom do pamätnej knihy. Starosta jej poprial veľa úspechov 

a následne zaujala miesto poslankyne obecného zastupiteľstva na dnešnom rokovaní.  

 
OZ vzalo na vedomie informáciu o vzdaní sa mandátu Mgr. Ivany Kočišovej – uznesenie č. 41/2019 
za: 8, zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- PharmDr. Elena Šurláková 

 

OZ konštatuje, že Mgr. Barbora Micháleková Richveisová PhD. (Sloboda a solidarita, Obyčajní ľudia 

a nezávislé osobnosti (OĽANO), Sme rodina – Boris Kolár)  zložila zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 

zastupiteľstva – uznesenie č. 42/2019 

za: 8,  zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomní: 1- PharmDr. Elena Šurláková. 

 

K bodu programu č. 3 

Informáciu o konaní komisie pre životné prostredie podala Mgr. Mária Matiko Štarková. Komisia sa zaoberala  
návrhom  VZN o zbere, preprave a zneškodňovaní komunálneho odpadu a drobného stavebného odpadu na 
území obce Rohožník, projektom - Centrálny park Rohožník, ochranou prírody proti burinám a inváznym 
drevinám a ich likvidáciou ekologickými prípravkami, komunikáciou s CRH, kontajnerovými stojiskami na sídlisku. 
Ing. F. Krebs upozornil na nedodržiavania povinnosti vlastníkov pozemkov, ktorí nekosia burinu na svojich 
pozemkoch, čo spôsobuje šírenie alergénov do ovzdušia. Navrhuje, aby obec vlastníkov pozemkov o tom 
informovala.  Komunikáciu s CRH za posledné obdobie hodnotí pozitívne a situáciu bude naďalej monitorovať. 
Komisia navrhuje oplotiť pri jednom bytovom dome kontajnery, ktoré budú prístupné iba obyvateľom jedného 
bytového domu na čip. Nejaký čas tento spôsob odkladania odpadu testovať, aby sa zistilo či budú mať aj ostatní 
obyvatelia záujem. 
Na pracovnom stretnutí poslancov, ktorého sa zúčastnila členka finančnej komisie J. Buchbauerová 18. 9. 
2019 boli prerokované jednotlivo všetky body dnešného rokovania. 
OZ vzalo na vedomie informáciu o rokovaní komisie OZ pre životné prostredie – uznesenie č. 40/2019 
za: 8, zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- PharmDr. Elena Šurláková 

 
K bodu programu č. 4 
Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Materskej školy v Rohožníku v školskom 
roku 2018/2019 podala riaditeľka Mgr. Katarína Potúčková. Správa je ako príloha  k zápisnici č. 1. 
Na otázku hlavnej kontrolórky  a starostu či boli k 1. 9. 2019  prijaté všetky prihlásené  deti a aké majú skúsenosti 
s obedmi zadarmo, riaditeľka odpovedal, že deti boli prijaté všetky a obedy komplikujú najviac rodičia detí. 
Riaditeľka poďakovala  za nové priestory, ktoré zabezpečili rozmiestnenie detí v zmysle podmienok školského 
zákona a tiež za bezproblémový chod zariadenia . Starosta sa poďakoval za trpezlivosť pri rekonštrukcii škôlky 
ústretovosť a dobrú spoluprácu. 
OZ schválilo Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy v Rohožníku 
v školskom roku 2018/2019 – uznesenie č. 43/2019 
za: 8, zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- PharmDr. Elena Šurláková 

 
K bodu programu č. 5  
Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Základnej školy v Rohožníku v školskom 
roku 2018/2019 podala Mgr. Marta Pfeilerová. Správa je ako príloha k zápisnici č. 2.   
Riaditeľka poukázala na veľkú záťaž učiteľov pre zlú disciplínu žiakov, pretože namiesto učenia riešia správanie 
žiakov a tiež obedy za darmo a s tým spojené  prihlasovanie a odhlasovanie detí na obed.  Škola zakúpila systém 
na čipové zapisovanie pri príchode a odchode, avšak deti sa zabúdajú prihlasovať, zabúdajú čipy doma a učiteľky 
fyzicky rátajú deti či sú v škole. Po rodičovskom združení tento týždeň budú rodičia upozornení a už škola 
nebude tieto nedostatky akceptovať.  
OZ schválilo Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy v Rohožníku 
v šk. roku 2018/2019 – uznesenie č. 44/2019 
za: 8, zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- PharmDr. Elena Šurláková 

 

K bodu programu č. 6 
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Starosta predložil na schválenie VZN o zbere, preprave a zneškodňovaní komunálneho odpadu a drobného 

stavebného odpadu na území obce Rohožník. Navrhuje vykonať jednu zmenu a to v časti II. § 10 ods. 2 doplniť:  

Zakazuje sa na území obce počas kultúrno-spoločenských a športových podujatí, prípadne iných podujatí 

určených pre verejnosť používať jednorazový riad ako poháre, tanier, tácky, príbory a iné z umelej hmoty 

(plastov) a z penového polystyrénu, pokiaľ nie je uvedené inak v príslušnom povolení. Porušenie povinností a  

zákazov  uvedených v tomto článku je definované ako priestupok.  

Poslanec p. Vladimír Báchor navrhol informáciu písomne poslať každej organizácii pôsobiacej v obci. 

VZN č. 6/2019 je príloha k zápisnici č. 3 

OZ schválilo  VZN č. 6/2019 o zbere, preprave a zneškodňovaní komunálneho odpadu a drobného stavebného 
odpadu na území obce Rohožník – uznesenie č. 45/2019 
za: 8, zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- PharmDr. Elena Šurláková 

 

K bodu programu č. 7  

Informáciu o hospodárení obce k 31.08.2019  podala hlavná kontrolórka Natália Topolčányová  

Rozpočet bol schválený ako prebytkový. Príjmy vo výške 4 467 921,-€ a výdavky (bežné, kapitálové a finančné) 

vo výške 4 373 112,-€ s prebytkom 94 809,-€. 

  Schválený Rozpočet Skutočnosť k 31.08.2019 

Bežné príjmy                   3 688 427,00                           2 700 385,58    

Kapitálové príjmy                      417 594,00                              324 946,76    

Finančné operácie                      250 000,00                              420 521,68    

Bežné príjmy ZŠ – vlastné                        55 000,00                                62 238,60    

Bežné príjmy MŠ - vlastné                        56 900,00                                27 408,09    

PRÍJMY CELKOM                   4 467 921,00                           3 535 500,71    

Bežné výdavky                   2 330 696,00                           1 682 526,12    

Kapitálové výdavky                      316 713,00                              400 624,23    

Finančné operácie                      416 390,00                              350 917,45    

Bežné výdavky ZŠ,MŠ - prenesené                      624 503,00                              498 121,00    

Bežné výdavky ZŠ - originálne                      158 630,00                              107 837,64    

Bežné výdavky ZŠ - vlastné                        55 000,00                                62 238,60    

Bežné výdavky MŠ - originálne                      414 280,00                              284 330,95    

Bežné výdavky MŠ - vlastné                        56 900,00                                27 408,09    

VÝDAVKY CELKOM                   4 373 112,00                           3 414 004,08    

PREBYTOK/SCHODOK                        94 809,00                              121 496,63    

 

Ekonóm Michal Kiss informoval, že konečne boli obci preplatené žiadosti o platbu na rekonštrukciu Materskej 

školy, ktoré boli použité na splatenie úveru. Bol ukončený leasing na osobné služobné auto a obec všetky 

úverové splátky uhrádza včas a v plnej výške.  

Stanovisko hlavného kontrolóra k Výsledkom hospodárenia obce Rohožník za mesiace január – august 2019 je 

príloha k zápisnici č. 4. 

OZ vzalo na vedomie informáciu o hospodárení obce k 31.08.2019 – uznesenie č. 46/2019 
za:8,  zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- PharmDr. Elena Šurláková 

 

K bodu programu č. 8 

Hlavná kontrolórka informovala o ponukách spoločností Slovenská sporiteľňa a.s. a Prima Banky a.s. na 

prefinancovanie existujúcich úverov. Na základe rokovaní so zástupcami spoločností a po prepočtoch, ktoré obec 

musí pri čerpaní úveru spĺňať v zmysle zákona určité podmienky, hlavná kontrolórka hodnotí ako výhodnejší úver 
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spoločnosti Slovenská sporiteľňa a.s.. Ide o splatenie existujúcich úverov novým s výhodnejším úrokom. Taktiež 

prefinancovať voľný úverový rámec s výhodnejším percentuálnym úrokom, ktorý je k dispozícii v prípade, že obec 

potrebuje peniaze na spoluúčasť pri čerpaní fondov alebo na kúpu majetku a pod., úver je účelovo viazaný, čo je 

pre obec výhodné. 

OZ schválilo prijatie návratných finančných zdrojov od spoločnosti Slovenská sporiteľňa a.s. za účelom 
refinancovania súčasných úverov vo výške 550 000,- Eur a nezáväzný úverový rámec od spoločnosti Slovenská 
sporiteľňa a.s. vo výške 800 000,- Eur  – uznesenie č. 47/2019 
za: 8  , zdržal  sa: 0 , proti: 0 , neprítomný: 1- PharmDr. Elena Šurláková 

 

K bodu programu č. 9 

Starosta informoval prítomných o návrhu založiť obecnú spoločnosť s ručením obmedzeným Obecný podnik 

Rohožník, s.r.o. Hlavným cieľom založenia spoločnosti je oddeliť činnosť obecného úradu od technických 

činností, ktoré obec vykonáva a to  od stavebnej činnosti až po výrobu a distribúciu tepla.  Technické činnosti by 

prešli pod obchodnú spoločnosť zriadenú obcou, čím by sa zjednodušila realizácia výberových konaní na 

realizáciu prác a aj administratíva. Výhodou by bolo zjednodušenie procesu v tom, že starosta nemusí výberovým 

konaním vybrať drahú cudziu firmu, ale môže dať prácu obecnej spoločnosti za nižšiu sumu, a tak obci ušetriť 

peniaze a tie použiť na ďalšie aktivity pre obec (drobné stavby a pod.). 

K zriadeniu takejto spoločnosti je potrebný súhlas obecného zastupiteľstva a starosta dal priestor poslancom, aby 

sa vyjadrili. 

Poslankyňa M. Matiko Štarková mala k obsahu listiny výhrady a žiada túto doplniť o podrobnejšie informácie. 

Žiadala o vyhotovenie právnej analýzy možnosti pôsobenia starostu ako konateľa takejto spoločnosti a jasné 

zadefinovanie mechanizmu prípadných personálnych zmien v takejto spoločnosti po voľbách. V tejto chvíli sa 

nevie k danej téme vyjadriť. Na otázku, či bol zámer zverejnený, aby sa mohli vyjadriť občania starosta 

odpovedal, že nebol, zámer bol prerokovaný iba poslancami obecného zastupiteľstva na pracovných stretnutiach, 

a to ešte v júni na stretnutí s poslancami pred zastupiteľstvom pričom dostali aj podklady na vyjadrenie a žiadne 

nedali a aj pred týmto zastupiteľstvom. 

Na otázku spôsobu  hospodárenia spoločnosti odpovedala kontrolórka N. Topolčányová. Keďže je spoločnosť   

vytvorená obcou musí vykazovať tie isté výkazy ako obec,  musí zostavovať v podvojnom účtovníctve 

individuálnu účtovnú závierku,  musí predkladať správu a  musí mať overenú účtovnú závierku aj audítorom. 

Všetci poslanci majú byť členmi dozornej rady, a teda budú mať potrebné informácie k dispozícii. 

 Na otázku aké benefity z toho budú mať občania, starosta povedal, že benefit to bude hlavne pre obec. 

Sprehľadní sa riadenie obce a spoločnosť vytvorená obcou bude vykazovať zisky, ktoré sa budú používať na 

rozvoj obce a to je benefit pre občanov.  

Starosta povedal, že poslanci mali k dispozícii materiály k zriadeniu spoločnosti od júna 2019 a do dnešného 

dňa nikto žiadne návrhy ani pripomienky nepodal. Navrhol  tento bod programu  presunúť na zasadnutie OZ, 

ktoré sa bude konať v decembri 2019 a vyzval poslancov o pozmeňujúce návrhy a doplnky v písomnej forme. 

Na otázku M. Kaňkovej či založenie spoločnosti nespôsobí zvýšenie cien služieb. Starosta odpovedal, že to nie 

je vylúčené, že ceny služieb budú musieť byť konkurencieschopné a tie terajšie sú od roku 2016. Predpokladá, že 

spoločnosť bude musieť hospodáriť tak aby nevytvárala stratu.    

 

K bodu programu č. 10 

Starosta informoval o o doručení stanoviska Zmien a doplnkov č. 2 Územného plánu obce Rohožník na 

schválenie obecným zastupiteľstvom.  Následne prítomným premietol vizualizáciu všetkých zmien, ktoré boli do 

územného plánu zapracované.   

OZ schválilo Zmeny a doplnky č. 2 územného plánu obce Rohožník a Všeobecne záväzné nariadenie obce 
Rohožník č. 7/2019, ktorým sa vyhlasujú záväzné časti Zmien a doplnkov č. 2 územného plánu obce Rohožník – 
uznesenie č. 48/2019 
za: 8, zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- PharmDr. Elena Šurláková 
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K bodu programu č. 11 

Starosta prítomným predstavil projekt Centrál park Rohožník, ktorý bude vybudovaný v priestore kde boli 

v minulosti detské jasle až po obecný úrad. Projekt zahŕňa aj časť verejného priestranstva  pred obecným 

úradom, na ktorého rekonštrukciu bola obec viac krát v žiadosti  o čerpanie  nenávratného príspevku neúspešná.  

 OZ schválilo predloženie ŽoNFP k projektu s názvom Centrálny park Rohožník, kód výzvy: OPKZP-PO2-

SC211-2018-40. Celkové oprávnené výdavky projektu budú v sume 319 070,77 Eur; zabezpečenie finančných 

prostriedkov na spolufinancovanie projektu vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu 

a poskytnutého NFP; pričom výška maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa 

predstavuje: 15 953,54 Eur; zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu vo výške: 436 798,14 

Eur – uznesenie č. 50/2019 

za: 7, zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomní: 2 – Bc. Juraj Abrahám, PharmDr. Elena Šurláková 

 

K bodu programu č. 12 

Správu o kontrolnej činnosti podala hlavná kontrolórka Natália Topolčányová. 

Bola vykonaná kontrola dodržiavania pravidiel verejného obstarávania zákaziek s nízkymi hodnotami 

podľa zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a vnútornej smernice o verejnom obstarávaní obce 

Rohožník v roku 2018. 

 

Kontrolované boli nasledujúce zákazky:  

Por.číslo Predmet zákazky Zmluvná cena (v € s DPH) 

1 Rekonštrukcia ciest k.ú. Rohožník 115 217,11 € 

2 Stavebný dozor MŠ 9 500,00 € 

3 Výroba a montáž na budove Obecného múzea Rohožník 29 782,92 € 

4 Strecha Obecné múzeum 36 000,00 € 

5 Chodník Zeman 5 000,00 € 

6 Servis Iveco 6 603,18 € 

7 Úprava bezbariérových chodníkov 5 539,12 € 

 

Pri vykonávaní kontroly neboli zistené žiadne nedostatky. 

Kontrola referátu pre správu daní a poplatkov v zmysle VZN  o miestnych daniach a o miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Rohožník a zákona č. 582/2004 Z. z. 

o miestnych daniach a  miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení 

neskorších predpisov. 

Podľa zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady v znení neskorších predpisov vydáva obec VZN v súlade so zákonom.  

Obec Rohožník má pre rok 2019 schválené VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady č. 4/2018 zo dňa 12. 12.  2018, účinné od 1. 1.  2019.  

Všeobecne záväzným nariadením ukladá na svojom území obec Rohožník tieto miestne dane: 

a) Daň z nehnuteľnosti 
b) Daň za psa 
c) Daň za užívanie verejného priestranstva 
d) Daň za ubytovanie 
e) Daň za predajné automaty 
f) Daň za nevýherné hracie prístroje 

 

Ďalej obec Rohožník ukladá na svojom území miestny poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady. Zdaňovacím obdobím pre všetky druhy daní a miestnych poplatok za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady je kalendárny rok.  
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Ku kontrole bol predložený zoznam daňovníkov za dane, odpady, garáž, ubytovanie, psa. Zároveň boli 

predložené aj zoznamy daňových nedoplatkov ku dňu kontroly všetkých vyššie menovaných miestnych daní 

a poplatkov. Z tohto zoznamu boli ku kontrole predložené vytipované rozhodnutia k miestnym daniam 

a poplatkom.  Každé rozhodnutie vydané Obcou Rohožník ako správcom dane kontrolórka skontrolovala s Listom 

vlastníctva cez webový portál Katastrálneho úradu Slovenskej republiky. 

Pri kontrole boli zistené nedostatky vo vypĺňaní daňových priznaní k dani z nehnuteľnosti a iných daní v správe 

obce a to najviac administratívne nedostatky pri podpise daňovníkov, dátumoch podania daňového priznania, 

výmerách a iné. Tieto nedostatky odstraňoval daňový referent s daňovníkmi osobne alebo sledovaním údajov 

daňovníkov cez katastrálny portál. 

Obec Rohožník za posledných 5 rokov nevykonala žiadnu kontrolu platiteľov dane z ubytovania. Platitelia dane 

z ubytovania nedodržiavajú podmienky stanovené vo VZN a tým, nie je možné overiť a účelne skontrolovať 

predkladané oznámenie o počte prenocovaní a zaplatenej dane z ubytovania. 

OZ vzalo na vedomie správu hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti  – uznesenie č. 49/2019 
za: 7, zdržal  sa: 0, proti:  0, neprítomní: 2 – Bc. Juraj Abrahám,  PharmDr. Elena Šurláková 

 

K bodu programu č. 13 

OZ odvolalo Mgr. Ivanu Kočišovú z Rady školy materskej školy Rohožník – uznesenie č. 51/2019 
za: 7, zdržal  sa: 0, proti: 0,  neprítomní: 2 – Bc. Juraj Abrahám, PharmDr. Elena Šurláková 

 

Z dôvodu odstúpenia poslankyne Mgr. Ivany Kočišovej OZ menuje Mgr. Barboru Michálekovú Richveisovú PhD. 

do Rady školy materskej školy Rohožník – uznesenie č.52/2019 

za: 7, zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomní: 2 – Bc. Juraj Abrahám, PharmDr. Elena Šurláková 

 
Na základe žiadosti predsedkyne komisie pre životné prostredie OZ odvoláva Ing. Petra Škyrtu z komisie pre 
životné prostredie – uznesenie č. 53/2019 
za: 7, zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomní: 2 – Bc. Juraj Abrahám, PharmDr. Elena Šurláková 
 
Na základe žiadosti predsedkyne  komisie pre životné prostredie OZ menuje Bc. Zuzanu Zvarovú do komisie pre 
životné prostredie – uznesenie č. 54/2019 
za: 7, zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomní: 2 – Bc. Juraj Abrahám, PharmDr. Elena Šurláková 

 

Z dôvodu odstúpenia OZ odvolalo Mgr. Ivanu Kočišovú z komisie pre mládež, šport, kultúru a médiá – 
uznesenie č. 55/2019 
za: 7, zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomní: 2 – Bc. Juraj Abrahám, PharmDr. Elena Šurláková 

 

Na otázku poslankyne MUDr. Vrablicovej kedy bude opäť v prevádzke cesta Malacky – Rohožník starosta 

odpovedal, že nevie. Po rokovaní 04. 10. 2019 bude vedieť viac. 

 

Poslanec V. Báchor požiadal starostu o vybavenie zmeny značenia na križovatke v Malackách z  hlavnej cesty 

zo Studienky na vedľajšiu a z Rohožníka z vedľajšej na hlavnú, aby sa predchádzalo kolíziám pri spustení 

obojstrannej premávky Rohožník – Malacky. 

P. M. Kaňková požiadal o vodorovné značenie na komunikáciu smer od Sološnice.  

 

OZ poverilo starostu obce k vykonaniu všetkých potrebných krokov k zmene hlavnej cesty Studienka – Malacky 

na vedľajšiu a cesty  Rohožník – Malacky ako hlavnú cestu a úpravu vodorovného značenia v obci Rohožník na 

hlavnej ceste (zo Sološnice) - uznesenie č. 56/2019 

za: 7 , zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomní: 2 - PharmDr. Elena Šurláková, Bc. Juraj Abrahám 

 

Starosta informoval prítomných, že posledné tohtoročné zasadnutie obecného zastupiteľstva bude 11. 12. 2019. 
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Stretnutie poslancov pred zastupiteľstvom k rozpočtu bude 09. 12. 2019. 

Návrhy a pripomienky k rozpočtu treba predkladať v termíne do dokonca októbra 2019. 

Navrhuje poslancom zvolať stretnutie ešte pred zverejnením rozpočtu v termíne od 18. 11. 2019 – 22. 11. 2019. 

Návrh rozpočtu musí byť zverejnený 15 dní pred zastupiteľstvom t.j. 25. 11. 2019. 

Starosta informoval, že v termíne od 28. 10. 2019 do 08. 12. 2019 bude čerpať dovolenku a poveril poslanca p. 

Vladimíra Báchora zastupovaním starostu.  

 

 

 

Starosta pozval všetkých prítomných na súťaž vo varení gulášu, ktorá sa bude konať 28. 09. 2019 a poslancov 

na posedenie dôchodcov 18. 10. 2019. 

 

K bodu programu č. 14 

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

 

 

Zapisovateľ:   Alena Karšayová  ............................................. 

 

 

Overovatelia: Mgr. Barbora Micháleková Richveisová PhD. ............................................... 

 

 

                       Mgr. Mária Matiko Štarková ............................................... 

 

 

 

 

 

 Mgr. Peter Švaral  

                                                                                                                            starosta obce  

 

 

 

 

 

 

 

 

PRÍLOHY: 

č. 1. Správa o činnosti MŠ 

č. 2. Správa o činnosti ZŠ 

č. 3 VZN č. 6/2019 

č. 4. Stanovisko hlavného kontrolóra k „ Výsledkom hospodárenia obce Rohožník „ za mesiace január – august 

2019.       

 

 

 

 


